
 Protokół

z obrad Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy
Trąbki Wielkie.

z dnia 18 czerwiec 2021 roku

Rozpoczęcie obrad – godz. 15:00

Zakończenie obrad – godz. 17:15

Posiedzenie  rozpoczęło  się  w  sali  konferencyjnej  Urzędu  Gminy  w  Trąbach  Wielkich.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Ekonomicznej Radny Marian Płotka.

W  posiedzeniu  ponadto  uczestniczy:  Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy,  Pan  Zbigniew

Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Komisji  na podstawie listy obecności poinformował,  że brakuje Radnego

Michała Studzińskiego. Ustawowy skład Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego

Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 9 radnych. Listy obecności radnych stanowi załącznik Nr

1 do protokołu.

Przewodniczący Komisji przedstawił plan pracy komisji:

1. Informacja na temat bieżącej sytuacji finansowej w Oświacie,

/Referuje Pani Patrycja Jereczek – Kierownik Wydziału Oświaty/

2. Informacja na temat rozwoju i promocji gminy,

/Referuje Pan Mariusz Czerwiński – pracownik Urzędu Gminy/

3. Informacja  na  temat  zakończenia  inwestycji  dotyczącej  budowy  kanalizacji  w

aglomeracji Sobowidz oraz oczyszczalni ścieków.

/Referuje Wydział Inwestycji/

4. Informacja  w  sprawie  wydatkowania  środków  finansowych  na  wybrane   zadania

inwestycyjne (pod względem przygotowania i przebiegu inwestycji gminnych w 2021

r.),

/Referuje Wydział Inwestycji/

5. Zapoznanie się z treścią informacja na temat pozyskanych funduszy zewnętrznych w

2021r.

6. Zapoznanie się z listą ofert dotyczących postepowania pn.: Budowa ośrodka zdrowia

w Mierzeszynie”

7. Zapoznanie  się  z  zestawieniem  dot.  decyzji  o  uwarunkowaniach  środowiskowych

przedsięwzięcia;

8. Zapoznanie się z treścią pisma Starosty Powiatu Gdańskiego z dnia 07.05.2021r. dot.
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poprawy  bezpieczeństwa  na  chodnikach  przy  drogach  powiatowych  w  okresie

zimowym.

9. Zapoznanie się z  treścią Wyroku Sądu Apelacyjnego w Gdańsku I  Wydział  Cywilny

(  Sygn.  Akt  I  ACa  26/21)  w  sprawie  z  powództwa  P.U.P  Mera  Mont  Sp.  zo.o  w

likwidacji we Wrześni przeciwko Gmina Trąbki Wielkie Wolne  o zapłatę.

10. Zapoznanie  się  z  treścią  pisma  Rzecznika  Praw  Dziecka   Pan  Mikołaja  Pawlaka

dotyczącego poziomu zaspokojenia potrzeb mieszkaniowych osób najuboższych.  

11. Rozpatrzenie  wniosku  Sołtysa  wsi  Sobowidz  Pana  Krzysztofa  Łońskiego  dot.

dokonania prac naprawczych chodnika biegnącego przez miejscowość Sobowidz.

12. Rozpatrzenie  wniosku  Sołtysa  wsi  Sobowidz  Pana  Krzysztofa  Łońskiego  dot.

konieczności naprawy kostki brukowej na zakręcie przy placu zabaw w Sobowidzu.

13. Rozpatrzenie wniosku Sołtysa wsi Sobowidz Pana Krzysztofa Łońskiego dot. wymiany
barierki  ochronnej  na  ścierce  rowerowej  oraz  o  przeprowadzenie  kontroli
gwarancyjnej inwestycji ( ścieżki rowerowej w Sobowidzu).

14. Wolne wnioski.
Ad 1 Informacja na temat bieżącej sytuacji finansowej w Oświacie,

/Referuje Pani Patrycja Jereczek – Kierownik Wydziału Oświaty/

/Salę posiedzenia opuścił Pan Grzegorz Żukowski/

Pani Patrycja Jereczek – przedstawiła ogólne informacje dotyczące sytuacji finansowej w oświacie.
Z przedstawionych informacji wynika m.in., że subwencja oświatowa wynosi 11500000,00 zł. Gmina,
otrzymała  dotacje  na  zakupu  podręczników,  oraz  otrzymała  dotację  przedszkolną  w  kwocie
319 200,00zł. W dalszej swojej wypowiedzi podała, iż w ramach zdalnej szkoły Gmina pozyskała
środki w wysokości 95 000,00 zł.. Za środki te, zostały zakupione 32 laptopy i są one przekazane do
placówek oświatowych na terenie Gminy. Obecna sytuacja jaka jest w oświacie, to można powiedzieć,
że  po analizie projektów Arkuszów organizacyjnych brakuje ok. 200 tyś zł. na  wynagrodzenia dla
nauczycieli. W tym roku zostanie ogłoszony przetarg na dowóz dzieci do szkół w: Trąbkach Wielkich,
Mierzeszynie i Czerniewie.

Radny Jan Selka – zapytał, co z planowanym żłobkiem gminnym.

Wójt Gminy – w związku z pandemią,  kiedy musieliśmy spełnić warunki powierzchniowe, dzięki
temu,  że  mieliśmy  do  dyspozycji  dwa  obiekty,  to  mogliśmy  dzieci  przedszkolne  podzielić  i
przedszkole  mogło  normalnie  funkcjonować.  Kiedy  skończą  się  obostrzenia,  to  będzie  można
utworzyć obiekt przedszkolno – żłobkowy w jednym z tych obiektów a na chwilę obecną na terenie
Gminy mamy żłobek prywatny. W dalszej swojej wypowiedzi zwrócił uwagę, że mimo wszystko już
należy  myśleć  i  przebudować  Przedszkole  przy  ulicy  Parkowej  dostosowując  je  do  wymogów
żłobkowych. Na koniec dodał, że obecnie, w prywatnym żłobku, jest 17 dzieci.

Na temat oświatowy wywiązała się dyskusja w trakcie której radni zastanawiali się, czy przy obecnej
rozbudowie  gminy  wystarczy  obecna  powierzchnia  obiektów  szkolnych,  aby  zapewnić  opiekę
wszystkim dzieciom z terenu Gminy.
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Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania do Pani Partycji Jereczek. Pytań nie
zgłoszono.

/Pani Patrycja Jereczek opuściła salę posiedzenia/

Ad 2 Informacja na temat rozwoju i promocji gminy,

/Referuje Pan Mariusz Czerwiński – pracownik Urzędu Gminy/

Pan Mariusz Czerwiński – odczytał przygotowaną informację na temat rozwoju i  promocji  gminy
stanowiącą załącznik do protokołu.

Wójt  Gminy –  podał,  że  część  środków,  które   została  przeznaczona  na  promocję   o  których
wspominał Pan Mariusz, to środki pozyskane z prowadzonej inwestycji pn.: „Budowa oczyszczalni
ścieków w aglomeracji Sobowidz”. W programie tym, środki na tę część promocyjna Gminy również
były przeznaczone.  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są pytania do przedstawionej informacji.

Pytań nie zgłoszono.

/Pan Mariusz Czerwiński opuścił salę posiedzenia/

Ad 3. Informacja  na  temat  zakończenia  inwestycji  dotyczącej  budowy  kanalizacji  w
aglomeracji Sobowidz oraz oczyszczalni ścieków.

/Referuje Wydział Inwestycji/

Pani  Małgorzata  Bogdanowicz –  podała,  że  zakończyła  Gmina  inwestycję  dotyczącą  budowy
oczyszczalni cieków w aglomeracji w miejscowości Sobowidz. W styczniu 2021r. oczyszczalnia ta
została oddana do ZGKiM w Trąbkach Wielkich. W trakcie budowy tej oczyszczalni nie napotkaliśmy
na większe problemy.

Pan Seweryn Nagórski – zakończyliśmy inwestycję dotyczącą budowy sieci kanalizacyjnej. Sieć ta ma
25km 622m długości.  Zwrócił  uwagę, że był  to bardzo duży zakres inwestycji.  Nie obyło się bez
problemów. Niektórzy mieszkańcy nie chcieli wpuścić na posesję, wstęp niejednokrotnie musiał być
negocjowany.  17  przepompowni,  5  zjazdów  do  przepompowni,  podpisaliśmy  191  umów  z
mieszkańcami,  plus  podłączyliśmy  wszystkie  nasze  publiczne  obiekty.  W  trakcie  realizacji  tej
inwestycji zaobserwowałem, że stan pojemników bezodpływowych jest tragiczny.

Ma500m3 na dobę – taka jest maksymalna wydolność tej oczyszczalni,

Przewodniczący   Komisji – zapytał, czy są pytania w powyższym temacie. Brak pytań.

Ad 4. Informacja  w  sprawie  wydatkowania  środków  finansowych  na  wybrane   zadania
inwestycyjne (pod względem przygotowania i przebiegu inwestycji gminnych w 2021 r.),

/Referuje Wydział Inwestycji/

Pani  Małgorzata  Bogdanowicz –  omówiła  inwestycję  dotyczącą   budowy sieci  kanalizacyjnej  w
Kłodawie. Z informacji wynika, że inwestycja ta została podzielona na kilka części. Pierwsza część
została wykonana w zeszłym roku obejmowała ona odcinek  na granicy Trąbek Małych i Kłodawy do
ul. Sosnowej, druga część, obejmuje odcinek od ul. Sosnowej do Przepompowni PS3 – został na to
ogłoszony przetarg. Całość inwestycji wyceniona została na kwotę w wysokości 4 mln. 383 tyś. zł.
Umowa została jednak podpisana na kwotę w wysokości  2 ml. 830 tyś. zł. dzięki czemu są duże
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oszczędności.  Kolejno  omówiła  harmonogram budowy dalszych  części  tej  inwestycji.  Planowane
zakończenie  inwestycji  jest  do  końca  kwietnia  2022r.  Ścieki  te  będą  płynąć  do  oczyszczalni  w
Trąbkach Wielkich.

Przewodniczący Komisji – zapytał, kiedy ruszy dodatkowa rozbudowa sieci w aglomeracji Sobowidz.

Pan Seweryn Nagórski – planujemy, aby do końca lipca dodatkowa rozbudowa sieci ruszyła. Kolejno
odczytał Pan Seweryn ulice w których będą prowadzone jeszcze prace. /Załącznik do protokołu/

Pani  Małgorzata  Bogdanowicz –  podała,  że  planowana  jest  Budowa linii  oświetleniowej  przy ul.
Gdańskiej  w Kłodawie.  Na  całej  długość linii  oświetleniowej  planuje  się  zamontować 16 słupów
oświetleniowych a kosztorys inwestorski opiewa na kwotę w wysokości  282 tyś. 983 zł., odcinek z
ostatniego punktu w Kłodawie aż do ul. Sosnowej.

Pan Seweryn Nagórski – kolejno poruszył temat dotyczący planowanych przebudowy dróg gminnych
wymieniając kolejno wszystkie drogi do których jeszcze nie otrzymał zgłoszenia. Podał, że procedur
potrwa do 4 tygodni.   300 tysięcy gmina otrzymała środków z pegeerowskich, będą one przekazane
też na drogi. /Informacja stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 5. Zapoznanie się z treścią informacja na temat pozyskanych funduszy zewnętrznych w
2021r.

Członkowie komisji zapoznali się z powyższa informacją. /Załącznik do protokołu/

Ad 6. Zapoznanie się z listą ofert dotyczących postepowania pn.: Budowa ośrodka zdrowia w
Mierzeszynie”

Członkowie komisji zapoznali się z powyższa informacją.

Wójt Gminy – poinformował, że na tę inwestycję Gmina otrzymała  2 mln środków z dotacji a 500
tys. zł. środków wewnętrznych.

/Pani Małgorzata Bogdanowicz i Pan Seweryn Nagórski opuścili salę posiedzenia/

Ad 7. Zapoznanie  się  z  zestawieniem  dot.  decyzji  o  uwarunkowaniach  środowiskowych
przedsięwzięcia;

Członkowie komisji zapoznali się z powyższa informacją.

Ad 8. Zapoznanie się  z treścią pisma Starosty Powiatu Gdańskiego z  dnia 07.05.2021r.  dot.
poprawy bezpieczeństwa na chodnikach przy drogach powiatowych w okresie zimowym.

Członkowie komisji zapoznali się z treścią w/w pisma.

Wójt  Gminy – podał,  że  radni  powiatowi  nie  mają  pomysłu,  są  dwa wersje,  jedni  mówią,  że  by
dokładać się po połowie, inni mówią, że powiat wybuduje chodniki i  drogi  a gmina utrzymywała
chodniki.

Ad 9. Zapoznanie  się  z  treścią  Wyroku Sądu Apelacyjnego w Gdańsku I  Wydział  Cywilny
(Sygn. Akt I ACa 26/21) w sprawie z powództwa P.U.P Mera Mont Sp. zo.o w likwidacji we
Wrześni przeciwko Gmina Trąbki Wielkie Wolne  o zapłatę.

Członkowie komisji zapoznali się z treścią w/w wyroku.
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10. Zapoznanie  się  z  treścią  pisma  Rzecznika  Praw  Dziecka   Pan  Mikołaja  Pawlaka
dotyczącego poziomu zaspokojenia potrzeb mieszkaniowych osób najuboższych.  

Członkowie komisji zapoznali się z treścią w/w pisma.

11. Rozpatrzenie wniosku Sołtysa wsi Sobowidz Pana Krzysztofa Łońskiego dot. dokonania
prac naprawczych chodnika biegnącego przez miejscowość Sobowidz.

12. Rozpatrzenie  wniosku  Sołtysa  wsi  Sobowidz  Pana  Krzysztofa  Łońskiego  dot.
konieczności naprawy kostki brukowej na zakręcie przy placu zabaw w Sobowidzu.

13. Rozpatrzenie wniosku Sołtysa wsi Sobowidz Pana Krzysztofa Łońskiego dot. wymiany
barierki  ochronnej  na  ścierce  rowerowej  oraz  o  przeprowadzenie  kontroli  gwarancyjnej
inwestycji ( ścieżki rowerowej w Sobowidzu).

Przewodniczący Komisji  – poinformował, że był w miejscach o których w w/w pismach pisze sołtys.
Chodnik wygląda tragicznie. Uważa, że  ZGKiM powinien odpisać sołtysowi co w tej kwestii robi.

Komisja wnioskuje,  aby pismo w kwestii  chodnika skierować do Starostwa Powiatowego a jeżeli
chodzi o ścieżkę rowerową, o barierki na ścieżce rowerowej to  ZGKiM powinien się tym zająć i
powinien wykonać kalkulację prac.

14. Wolne wnioski.

Przewodniczący komisji – poinformował, że w dniu dzisiejszym wpłynął wniosek Radnego Grzegorza
Żukowskiego w sprawie wsparcia finansowego  i wydzielenie, przygotowanie gruntu pod  budowę
placu zabaw na cegielni w Gołębiewie Wielkim. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja podczas której członkowie komisji pozytywnie opiniują
wniosek w zakresie planu zagospodarowania (wydzielenie, przygotowanie gruntu pod  budowę placu
zabaw).

Protokolant: Przewodniczący KEiRG    

  K. Czyż M. Płotka
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